
Styrelseledamot i IBA avgår innan kongressen 

 

Följande artikel är en sammanfattning av en artikel från webbsiten Inside the Games 

(www.insidethegames.biz) – publicerad den 10 maj 2022. 

Boxningsvärlden nåddes för en vecka sedan av nyheten att Emilia Grueva, medlem av IBA:s 

styrelse sedan 2018 samt vice ordförande i det bulgariska boxningsförbundet, avsäger sig 

sitt uppdrag inom IBA med omedelbar verkan. Anledningen ska bland annat vara ”olämpligt 

ledarskap” inom organisationen. Bland annat så ska handlingar inför möten ha 

kommunicerats för sent till styrelseledamöterna samt att alla frågor presenterades av 

advokater och utomstående personer istället för ordförande Umar Kremlev eller 

generalsekreteraren i IBA, Istvan Kovacs. 

 

Grueva uttrycker ett stort missnöje och misstro kring hur IBA numera leds och att 

styrelsearbetet präglats av icke-demokrati och icke-transparens som kännetecknas av att 

styrelsen agerat i hemlighet, manipulativt och varit i händerna på externa parter, inklusive 

jurister, och inte sin egen styrelse. 

Grueva menar också att vissa finansiella dokument inte finns tillgängliga och att 

styrelsemedlemmarna upplever en känsla av rädsla och en stämning av lydnad gentemot 

IBA-presidenten. 

Tidigare så har Grueva menat att hela styrelsen i IBA skulle avgå och ta ansvar för att 

boxningens internationella förbund (då AIBA, nu IBA) blivit avstängt av den Internationella 

Olympiska Kommittén.  

Samtidigt som hon sade att hon inte menar att det inte går att straffa alla som arbetar hårt för 

boxningen p.g.a. några ”ruttna äpplen”. Då menade hon att det till och med skulle kunna vara 

för sent att sända ut budskapet till alla nationella förbund.  

Grueva avslutar med att säga att hon inte vill ha något med att göra beträffande sättet IBA 

styrs på och att många viktiga frågor förblir olösta. Samtidigt så är frågan om deltagande i 

OS den absolut viktigaste frågan IBA har att ta tag i och lösa framöver, menar Grueva. Något 

som nuvarande ledning och styrelse inom IBA inte verkar inse och att det inte räcker att 

tillsätta styrelse- eller integritetsexperter för att lösa IBA:s problem.  

IBA-presidenten Umar Kremlev har även svarat på Gruevas brev där Kremlev menar att man 

under hans ledning här hittat lösningar för att rädda IBA:s finanser, antagit nya stadgar som 

leder till riktig skillnad och att IBA fick uppgiften att ta fram ett nytt kvalifikationssystem för 

OS-boxningen, som baseras på IBA-tävlingar.  

Denna plan ska ha ålagts IBA av IOK och har sitt slutmål 2023, samtidigt som han betonade 

att man kan anordna tävlingar på egen basis och assistera vid större tävlingar (ex. 

Commonwealth games). 

Vidare betonades också behovet av en extern sponsor, såsom Gazprom, för att stabilisera 

IBA:s finanser. 

Både externa och interna experter behövs för att utveckla organisationen menar Kremlev. 

Samtidigt så ska man fortsätta använda sig av oberoende expertis, framförallt när det 

kommer till reformarbete och integritet.  

Men man kan alltid bli bättre avslutar Kremlev. 

Här hittar ni artikeln i sin helhet – den är på engelska 

(https://www.insidethegames.biz/articles/1122966/iba-emilia-grueva)  
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